
Je semafor
za okras?

Zaposlen sem v tovarni »COLOR« v Pre-
ski in ko se vracamo domov po 14. uri, sema-
for nikoli ne dela, tako da se nabere pred
križiščem skoraj pol kilometra dolga kolona
avtomobilov, ki se po polževo pomika naprej
in vključuje v promet na glavno cesto. Če so
že semafor postavili (in je stal verjetno tudi
precej denarja) pa je sedaj to mrtva investi-
cija, ker nič ne pomaga pri reševanju pro-
metne situacije. Verjetno ni potrebno, da bi
bil cel dan vključen, bi pa predlagal, da bi
bil vključen vsaj od 13. ure pa do 15. ure, ko
je največ prometa.

Drugi problem so tudi železniške zapor-
nice, ki se tudi zaprejo veliko pred prihodom
vlaka in to tudi največkrat ob 14. uri, da je
ravno tako velika kolona pred njimi. Ne vem
zakaj ne bi mogle tako delovati kot na cesti
Jeprca — Škofja Loka, ki se zaprejo kako
minuto pred prihodom vlaka, tako da ni sko-
raj nikoli nobenih kolon pred zapornicami?
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